

S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (16/2024) måndagen den 22.4.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

Närvarande

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander

Edvin Ekman

Lisa Rönnberg

Katarina Lönnbäck

Jenny Grangård

Emma Ojala

Ella Lepola

Alva Lindfors

Anna Backström

Ida Slöör, *avlägsnade sig 9.02 under punkt 313§.*

Emma Gustafsson

Alice Bärlund, *anlände 8.33 under punkt 311§.*

303§ Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 8.22 av ordförande Sandell.

304§ Stadgeenlighet och beslutförhet

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

305§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt

Ingen behövde beviljas närvaro- eller yttranderätt.

306§ Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Katarina Lönnbäck och Edvin Ekman.

307§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes med följande förändringar: punkterna från 313§ framåt korrigeras till rätt ordning. Dessutom läggs punkt 320§ *Utskottsteseser* till.

308§ Fiilistrunda

Alla fick beskriva sin feelis med en Ylonz-outfit.

309§ Anmälningssärenden

- 15.4 Planeringsmöte med tutorerna, 12 deltagare.
- 16.4 Möte med nämnden för samhällskontakter, 1 deltagare.
- 17.4 Internt IU-möte, 2 deltagare.
- 17.4 Habitus årsfest, 2 deltagare.
- 17.4 StudOrg idrottar brännboll, 7 deltagare.
- 18.4 Projekt Liv, 4 deltagare.
- 18.4 EU-valdebatt möte med Svenska Yle, 1 deltagare.
- 18.4 Toppmöte, 9 deltagare.
- 19.4 Tradbörs, 3 deltagare.
- 20.4 Ylonz, 70 deltagare.

310§ Ekonomi

Räkningen för Unisport salhyra har kommit och ska betalas under denna vecka.

311§ Hustomtedelegationen

Hustomte Lindfors framförde problematiken med att Hustomten (eller någon annan från hustomtedelegationen/en studerande) betalar kaffe och mjölk ur egen ficka och sedan väntar på att få pengar av skattmästaren en gång i månaden. StudOrg skulle spara pengar på att använda pantpengarna direkt på kaffe och mjölk. Att använda pengarna från panten skulle underlätta att alla från Hustomtedelegationen kan fixa kaffe och mjölk då det på sistone har gått åt mer kaffe än tidigare. Styrelsen är överens om att alla pengar som StudOrg samlar in av pant går till Hustomtedelegationen som ska ha ett internt möte om hur detta ska gå till i praktiken vid ett senare tillfälle.

312§ Nostalgisitsen 25.5

Slöör och Backström undrar på USF vägnar ifall några från StudOrgs styrelse kan komma och hjälpa till i köket under Nostalgisitsen.

313§ StudOrgs riktlinjer och agerande gällande regeringsförhandlingarna som berör studerande

Ordförande Sandell påminner om att StudOrg inte tar ställning i frågor gällande politik. Styrelsemedlemmar uppmuntras att inte yttra sig om de politiska besluten till medierna. Styrelsen måste diskutera och komma överens om vilket ansvar/ställning styrelsen har i situationen. Styrelsen kommer överens om att skriva ett gemensamt utlåtande för föreningsmedlemmarna, dessutom ska styrelsen göra en flinga som ska länkas i mailet där

föreningsmedlemmar kan diskutera anonymt den rådande situationen. Sandell och Backström ansvarar över att skriva utlåtandet. Styrelsen vill uppmuntra för diskussion och kommer att använda svaren från Flinga i framtiden på möten med högskolan då studenternas välmående/situation diskuteras. Styrelsen vill på hösten ordna ett evenemang (t.ex. välmående/diskussionskväll) tillsammans med välbefinnandetutorerna, tanken är att ha någon slags föreläsning och öppna upp för diskussion.

314§ Feedback: StudOrg x SF sitsen

Överlag bara positiv feedback från sitsen och efterfesten, återigen ska systemet för efterfesten ses över. Allt gick i slutändan bra på efterfesten, men det finns fortfarande rum för förbättring.

315§ KupKom avtal mellan föreningarna på Nypolen

Styrelsen har inga kommentarer utöver dem som redan finns i avtalet.

316§ Genomgång av vappenveckans program 2024

Allt under kontroll. Sandell påminner om att fylla på styrelsens nakkilista, och uppmuntrar alla att fråga om något är oklart samt tänka på sitt eget välmående.

317§ Vårsitsen 4.5

Lönnbäck och Grangård håller på med planering.

318§ Årets föreläsare och vårens stora feedback-blankett

Ekman och Sandell har koppi på årets föreläsare, Ekman ska skicka ut blanketten till föreningsmedlemmarna efter vappen. Sandell och Ekman ska också ha ett möte med välbefinnandetutorerna under maj, för att skicka ut blanketten.

319§ Post

-

320§ Utskottseser

Festutskottet

All info om alla evenemang ska ut denna vecka.

Gulnäbbsutskottet

Tutor & stysseskjortorna upphämtade. Tutorskifte 7.5 och tutorernas sommarträff blir troligtvis av den 1.6. Gulskomposten inlämnad.

Internationella utskottet

Utiskomposten inlämnad.

Programutskottet

KULT bokträff idag. Efter vappen ska Lepola se över hur studorg idrottars verksamhet blir för hösten, vilken sal osv. HankInvest roddtävling, Lepola ska göra ett facebook evenemang och börja samla ihop ett lag. Students at pride 29.6, jämlikhets ansvariga har koppi.

Årsfestkommittéen

Bärlund har ett internt ÅFK möte med Lerche på fredag. Folkhälsan har ännu inte svarat gällande spons/samarbete. Seure kommer att sponsra årsfest.

Studie- och arbetslivsutskottet

Fullt fokus på EU-valdebatten som är måndagen den 6 maj.

Kommunikationsutskottet

Alla ska lägga sina grejer i Canva i egna mappar. Kommunikationen om funktionärsverksamheten ska förbättras.

321§ Övriga ärenden

- styrelsens sommarträff
- soc&koms vänners mingelfest 29.5

322§ Infobrev

- månadens funkisar
- funkisriktlinjer
- vårsitsen
- eu-valdebatt
- rektorskaffe
- vappen

323§ Nästa möte

Nästa möte hålls måndagen den 29 maj klockan 8.15 i studie, Grangärd hämtar mötesmaten.

324§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 11.24 av ordförande Sandell.

Ordförande Emelie Sandell

Mötessekreterare Saga Kari

Protokolljusterare Katarina Lönnbäck

Protokolljusterare Edvin Ekman